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Protokół z XXVIII 
Sesji Rady Gminy Poświętne, która odbyła się w dniu 24 września 2013 roku w 

godzinach 1015 – 1157 w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Poświętne 
 
Ad.1. Posiedzenie otworzył i prowadził radny Worach Przewodniczący Rady. Na podstawie 
listy obecności stwierdził kworum władne do podejmowania prawomocnych uchwał ( 14 
radnych obecnych w chwili otwarcia posiedzenia). Powitał zebranych radnych, gości, 
kierownictwo urzędu, sołtysów i kierowników jednostek. 
Ad.2. Przewodniczący stwierdził, że radni otrzymali porządek posiedzenia, pytał o uwagi. 

- Wójt wniósł o wprowadzenie do porządku posiedzenia dwóch uchwał w punkcie 6 a i 
b, dotyczących zmian uchwały budżetowej oraz dofinansowania posiłków uczniów fili 
szkoły podstawowej w Brudzewicach i Dębie. Dodał, że projekty te nie były 
omawiane na komisjach, umotywował zasadność podjęcia stosownych uchwał, 
dożywianie dzieci związane jest z przeprowadzoną reorganizacją szkół. 

- pani Kośka Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie dotyczące zmiany uchwały 
budżetowej, dodała, że zmiany wprowadzane są na sugestie RIO w związku z 
błędnym zapisem § 5 uchwały, który musi zostać zmieniony. 

- radni uwag nie wnieśli. 
Za przyjęciem wniosku Wójta o wprowadzenie uchwał w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXVII/168/13 Rady Gminy Poświętne z dnia 29 sierpnia 2013 r. dotyczącej zmian w 
budżecie Gminy Poświętne na rok 2013 oraz w sprawie określenia wysokości dofinansowania 
posiłków dla dzieci uczęszczających do Szkoły Podstawowej w Poświętnem w filiach w 
Brudzewicach i Dębie z terenu Gminy Poświętne w roku szkolnym 2013/2014 głosowało 14 
radnych – jednogłośnie. 
Porządek po zmianach: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 
5. Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 r. 
6. Podjęcie uchwał: 
a) w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/168/13 Rady Gminy Poświętne z dnia 29 sierpnia 
2013 r. dotyczącej zmian w budżecie Gminy Poświętne na rok 2013 
b) w sprawie określenia wysokości dofinansowania posiłków dla dzieci uczęszczających do 
Szkoły Podstawowej w Poświętnem w filiach w Brudzewicach i Dębie z terenu Gminy 
Poświętne w roku szkolnym 2013/2014 
c) w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji, 
d) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2013. 
7. Interpelacje radnych. 
8. Zapytania, informacje  i wolne wnioski.  
  
Porządek posiedzenia z wprowadzonymi zmianami został przyjęty jednogłośnie ( 14 radnych 
brało udział w głosowaniu). 
Ad. 3. Uwag nie było, przyjęto jednogłośnie. 
Ad. 4. Informację przedstawił Wójt Gminy – pytań lub uwag nie było. 
Ad. 5. Informację z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 r. przedstawiła pani Kośka 
Skarbnik Gminy. 

- radny Pawlik pytał o brak wykonania środków przeznaczonych na kanalizację, 
poprosił o przedstawienie sytuacji finansowej gminy szczególnie w kontekście 
zadłużenia. 
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- Wójt odnośnie kanalizacji stwierdził, że w końcu roku należy przedłużyć pozwolenie 
na budowę oraz wykonać jakąś drobną inwestycję kanalizacyjną. 

- pani Kośka Skarbnik Gminy przedstawiła sytuację finansową gminy oraz stan 
zadłużenia, obecnie do spłaty pozostaje 577 500 zł, roczne obciążenie budżetu wynosi 
116 200 zł. 

- radny Franas wniósł o 5 minut przerwy. 
przybył radny Kacprzak Marian – liczba radnych wzrosła do 15. 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w posiedzeniu. 
 
Ad. 6a. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/168/13 Rady Gminy 
Poświętne z dnia 29 sierpnia 2013 r. dotyczącej zmian w budżecie Gminy Poświętne na rok 
2013 przedstawiła pani Kośka Skarbnik Gminy. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/168/13 Rady Gminy Poświętne 
z dnia 29 sierpnia 2013 r. dotyczącej zmian w budżecie Gminy Poświętne na rok 2013 
głosowało 15 radnych. 
Ad.6 b. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości dofinansowania posiłków dla dzieci 
uczęszczających do Szkoły Podstawowej w Poświętnem w filiach w Brudzewicach i Dębie z 
terenu Gminy Poświętne w roku szkolnym 2013/2014 przedstawił Wójt Gminy. 

- radny Moskwa pytał o koszt wprowadzenia uchwały. 
- pani Duraj Sekretarz Gminy przedstawiła koszty funkcjonowania uchwały, dotyczy to 

33 pełnych posiłków, co daje ogólna kwotę 5692 zł. 
- radny Moskwa stwierdził, że jest to duża kwota, czy jest zabezpieczona w budżecie. 
- pani Duraj Sekretarz Gminy 
- radny Moskwa pytał o koszt posiłku w Zespole Szkół w Poświętnem. 
- pan Fidelus dyrektor ZSS przedstawił koszty wykonania posiłku, które wynoszą zupa 

1,2, a drugie 2,40. Przedstawił zmiany jakie zostaną wprowadzone w systemie 
dożywiania, posiłki będą od 1 października jednodaniowe, koszt wynosił będzie dwa 
zł, jest to odpłatność rodziców. 

- pani Duraj Sekretarz Gminy oznajmiła, że przedstawione koszty to tylko wkład do 
kotła i nie są pełne. Pełny koszt posiłku w filiach wynosi 4,30. Filie szkoły 
podstawowej obsługiwane są przez dostawców zewnętrznych w formie cateringu, w 
ZSS posiłki obecnie przygotowuje stołówka szkolna. 

- radny Moskwa pytał o zmiany obsługi szkół. 
- pan Fidelus dyrektor ZSS oznajmił, ze od października na stołówce pracować będą 

dwie osoby, jedna pani przechodzi do Brudzewic. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie określenia wysokości dofinansowania posiłków dla dzieci 
uczęszczających do Szkoły Podstawowej w Poświętnem w filiach w Brudzewicach i Dębie z 
terenu Gminy Poświętne w roku szkolnym 2013/2014 głosowało 15 radnych. 
Ad.6 c. Projekt uchwały przedstawiła pani Duraj Sekretarz Gminy. 

- radny Grzegorski stwierdził, że na komisji budżetowo gospodarczej uzgodniono inną 
kwotę w wysokości 2400,  

- Wójt uzasadnił proponowaną kwotę w uchwale przeznaczoną dla Policji 
zwiększonymi obowiązkami oraz potrzebą utrzymania porządku nie tylko w niedzielę 
lecz również w sobotę. 

- radny Franas stwierdził, że komisja oświaty również opiniowała inną kwotę, skoro 
ustalenia z komisji nie są wiążące to po co omawiać, komisja przegłosowała kwotę 
2400 zł. 

- radny Pawlik stwierdził, że komisja rewizyjna wnioskowała o kwotę 3200 zł,  
przedstawił zasadność przeznaczenia dla Policji kwoty w proponowanej wysokości. 
Dodał, że na odpust przyjeżdżają ludzie niemal z całej Polski. 



3 
 

- pan Dworak Komendant Komisariatu w Drzewicy omówił działania Policji związane z 
zabezpieczeniem porządku podczas odpustu Św. Michała. Dodał, że w przyszłości 
bardzo chętnie weźmie udział w posiedzeniach komisji w celu wyjaśnienia wszystkich 
kwestii dotyczących działań prewencyjnych Policji. Podczas odpustu będą pełnione 
służby ponadnormatywne. 

- przewodniczący rady oznajmił, że proponował wspólne komisje w celu dokładnego 
omówienia zagadnień i wypracowania jednolitego stanowiska, obecnie są dwa 
wnioski 

- pani Duraj Sekretarz Gminy stwierdziła, że jeden wniosek powinien być wspólny 
komisji budżetowej i oświatowej, jako drugi komisji rewizyjnej. 

Za przyjęciem wniosku komisji budżetowo-gospodarczej oraz komisji oświaty głosowało 8 
radnych, wniosek drugi upadł. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji w kwocie 
2400 głosowało 8 radnych, wstrzymało się 6 (14 radnych brało udział w głosowaniu). 
Ad. 6 d. Projekt uchwały przedstawiła pani Kośka Skarbnik Gminy. 
- uwag nie było. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2013 głosowało 13 
radnych przy 2 wstrzymujących się od głosu. 
Ad. 7. Nie było. 
Ad. 8. Pan Bajerowski sołtys wsi Dęba odnośnie porządku i czystości stwierdził, że znowu 
mieszkańcom narzuca się co jak i ile mają oddawać czy produkować. 

- Wójt zapoznał zebranych z wymaganiami ustawy odnoszącymi się do nieczystości 
płynnych, dodał, że będą kontrole szczelności szamb oraz potwierdzeń wywozu do 
oczyszczalni przeprowadzane przez urząd marszałkowski, Agencja Restrukturyzacji i 
Modernizacji Rolnictwa również posiada swoje wymagania dotyczące nieczystości 
płynnych czy śmieci. 

- radny Pawlik stwierdził, iż ma nadzieję, że pomimo zmniejszonych środków Policja 
dołoży starań aby święto przebiegło spokojnie, poruszył ponadto kwestie 
bezpieczeństwa osób starszych narażonych na niebezpieczeństwa związane z 
domokrążcami czy pojawiającymi się ostatnio osobami pochodzenia Romskiego. 
Zaapelował o zwracanie uwagi na obcych i osoby samotne. 

- pan Dworak Komendant Komisariatu Policji stwierdził, że obecnie na terenie gminy 
Drzewica organizowane są spotkania społeczne z mieszkańcami, na których Policja 
będzie omawiać zagadnienia dotyczące bezpieczeństwa. Omówił podejmowane 
czynności, dodał, że Policja dołoży starań w zabezpieczaniu święta. Podziękował za 
przyznane środki. 

- sołtys wsi Wólka Kuligowska pytał o prace wykonywane w ramach funduszu 
sołeckiego. 

- Wójt omówił zakres prowadzonych prac funduszu sołeckiego, dodał, że wiosenne 
powodzie opóźniły prace, ponieważ gmina musiała skierować siły i środki na 
usuwanie skutków. Większość prac wykonywana jest siłami własnymi, ale w 
przypadku konieczności będziemy posiłkować się firmami zewnętrznymi. 

- sołtys wsi Brudzewice Kol. pytał o możliwość uruchomienia polaczenia 
autobusowego z Opocznem. 

- Wójt oznajmił, że od 15 września jest uruchomione polaczenie z Opocznem, 
dofinansowany przez starostwo.  

- pani Duraj Sekretarz Gminy zapoznała zebranych z rozkładem jazdy. 
- przewodniczący rady zaproponował aby informację o autobusie rozpropagować w 

formie kurendy. 
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- Wójt poinformował, że od października będzie remontowany wiadukt na drodze do 
Iłów co wiąże się z utrudnieniami. 

W związku z zakończeniem dyskusji i wyczerpaniem zagadnień przewidzianych pod obrady, 
radny Worach Przewodniczący Rady o godzinie 1157 zamknął posiedzenie XXVIII Sesji 
Rady Gminy. 
 
Protokołował 
        Przewodniczący Rady Gminy 
Bolesław Kośka 
         Mieczysław Worach 
 
 


